

épillyss



## CHOCOLATE

- Contains **Shea Butter**
- Ideal for dry skin
- Softens the skin
- Spreads easily



— NON MICROWAVEABLE —



### SYNTHETIC WAX



Creamy texture



Chocolate fragrance



### EXTENDED AREAS

20 oz ELB2013

24 oz ELB2413

Application T°: 78°C / 172 °F

### INGREDIENTS (INCI LIST)

Hydrogenated Poly(C6-20 Olefin), Paraffinum liquidum (Mineral oil), Butyrospermum parkii (Shea) butter, Parfum (Fragrance), Ricinus Communis (Castor) Seed Oil, CI 77891 (Titanium dioxide), CI 61565 (D&C Green N°6), CI 47000 (D&C Yellow N°11), CI 26100 (D&C Red N°17), Benzyl benzoate

## WAX PREPARATION

- 1 - Remove the safety seal and lid, then attach the collar by pressing firmly.
- 2 - **Wax warmer:** Heat the wax at medium intensity until the desired temperature is reached. Then adjust the wax warmer thermostat to maintain the ideal temperature.

**RECOMMENDATIONS:** Do not lift the jar by its collar, as it may come loose and result in an accident. The wax contains rosin, a naturally tinted substance; consequently, the color of the wax may vary between productions. It is strongly recommended to use a new spatula for each application; the use of a wooden stick is advised.

## INSTRUCTIONS FOR USE

- 1 - **Protocol:** Always wear procedure gloves. Clean the area to be depilated with Perron Rigot Pre and Post depilatory Lotion and examine the direction of hair growth. Before starting, check the wax temperature by performing a test on your wrist and your client's wrist.
- 2 - **Wax application:** Apply the wax in a thin layer in the direction of hair growth, using a disposable wooden spatula. Using a non-woven cotton strip, place the strip over the wax-covered area and press firmly to ensure good adhesion.
- 3 - **Removing the strip:** Hold the skin firmly and remove the strip quickly, pulling it parallel to the skin and against the direction of hair growth.



épillyss



## CHOCOLAT

- Contient du **Beurre de Karité**
- Parfait pour les peaux sèches
- Adoucit la peau
- Facile à étaler



— NON MICRO-ONDABLE —



— CIRE SYNTHÉTIQUE —



Texture crémeuse



Parfum chocolat



— ZONE ÉTENDUES —

20 oz ELB2013

24 oz ELB2413

T° d'application : 78°C / 172 °F

### INGRÉDIENTS (LISTE INCI)

Hydrogenated Poly(C6-20 Olefin), Paraffinum liquidum (Mineral oil), Butyrospermum parkii (Shea) butter, Parfum (Fragrance), Ricinus Communis (Castor) Seed Oil, CI 77891 (Titanium dioxide), CI 61565 (D&C Green N°6), CI 47000 (D&C Yellow N°11), CI 26100 (D&C Red N°17), Benzyl benzoate

## CONSEILS D'UTILISATION

- 1 - Retirez le seau de sécurité et le couvercle, puis fixez la collerette en appuyant fortement.
- 2 - **Chauffe-cire** : Chauffez à intensité moyenne jusqu'à obtenir la température adéquate. Ajustez ensuite le thermostat du chauffe-cire pour maintenir la température idéale.

**RECOMMANDATIONS** : Ne pas soulever le pot par sa collerette, elle pourrait se détacher et entraîner un accident. La cire contient de la colophane qui est un produit naturel coloré, la couleur de la cire pourrait varier selon la production. Il est fortement conseillé de changer de spatule à chaque application, l'utilisation d'un bâtonnet de bois est recommandée.

## PROTOCOLE D'APPLICATION

- 1 - **Protocole** : Portez des gants, Nettoyez la zone à épiler avec les Pré et Post Épilation Perron Rigot et examinez le sens de la pousse du poil. Avant de débuter, vérifiez la température de la cire en effectuant un test sur votre poignet et sur celui de votre client(e).
- 2 - **Application de la cire** : Appliquez la cire en couche fine dans le sens de la pousse du poil à l'aide d'une spatule en bois jetable. Utilisez une bande de coton non-tissé, placez la bande sur la zone recouverte de cire et appuyez bien pour assurer une bonne adhérence.
- 3 - **Retrait de la bande** : Maintenez fermement la peau et retirez la bande rapidement en la tirant parallèlement à la peau et dans le sens inverse de la pousse du poil.

